
کمیسیون  رئیس  اقتصاد:  گروه 
اقتصادی مجلس شورای اسلامی از توافق 
برای  گاز  ملی  شرکت  با  کمیسیون  این 
حل مشکل تامین گاز مصرفی واحد های 

فولادی استان کرمان خبر داد.
به  اشاره  با  پورابراهیمی  محمدرضا 
با  مجلس  اقتصادی  کمیسیون  نشست 
مجموعه شرکت های فولادی استان کرمان 
برای رفع مشکلات آن ها، گفت: »استاندار 
پیرو  گاز  شرکت  مدیرعامل  و  کرمان 
در جلسۀ کمیسیون  موضوع  این  بررسی 

حاضر شدند«.
نماینده مردم کرمان و راور در مجلس 
ادامه داد: »در این جلسه مشکل واحدهای 
تولیدی که با قطعی گاز و برق در زمستان 
شد  مطرح  هستند  مواجه  تابستان  و 
ابراز  زمینه  این  در  شدت  به  واحدها  و 
بیش  اینکه  بیان  با  وی  کردند«.  نگرانی 
در  کشور  فولاد  تولید  از  درصد   ۳۰ از 
استان کرمان صورت می گیرد، یادآور شد: 
»انتظار ما از شرکت ملی گاز این است که 
با یک روند منطقی نسبت به این موضوع 
اقدام کند«. به گزارش روابط عمومی دفتر 
مجلس،  در  راور  و  کرمان  مردم  نماینده 
پورابراهیمی در ادامه گفت: »استان کرمان 
در  پایلوت  استان  به عنوان  تا  است  آماده 
با در نظر  کاهش مصرف سوخت خانگی 
مسائل  سرمایه گذاری  مدل های  گرفتن 

پیرامونی را مدنظر قرار دهد«.
با  مجلس  اقتصادی  کمیسیون  رئیس 

پاک  انرژی های  افزایش ظرفیت  به  اشاره 
انرژی های  ظرفیت  »افزایش  کرد:  بیان 
برای  مصرفی  گاز  عدم  به واسطۀ  پاک 
نیروگاه های فسیلی نیز یکی از اولویت های 

ماست«.
ماه گذشته  اینکه در یک  بیان  با  وی 
در  مگاواتی  اجرای ۴۰۰  کرمان طرح  در 
بخش راین را اجرایی کردیم و طرح ۴۰۰ 
خواهیم  آغاز  کرمان  در  را  دوم  مگاواتی 
تامین  ما  بعدی  داد: »مدل  ادامه  کرد، 
انرژی پاک خورشیدی است تا به ازای آن 
صرفه جویی در گاز را ببینیم و این یعنی 
تامین گاز برای واحد های صنعتی استان 

کرمان«.
در  کرمان  استاندار  اینکه  بیان  با  وی 
این جلسه بر ضرورت کمک به واحدهای 
تولیدی تاکید کرد، گفت: »استاندار کرمان 
تاکید داشتند که مشکلات صنعتی استان 

اگر  و  نیست  آن ها  مشکلات  تنها  کرمان 
مشکل  دچار  دولت  نکنند،  کار  خوب 

می شود«.
»همچنین  کرد:  تاکید  پورابراهیمی 
گفت  جلسه  این  در  کرمان  استاندار 
که معادل ۵۰ درصد از حقوق دولتی کل 
اگر  که  است  کرمان  استان  برای  کشور 
تولید شوند، دولت  در  وقفه  صنایع دچار 
و همچنین  هم دچار مشکل خواهد شد 
موضوع  این  برای  باید  که  داشت  تاکید 

فکری اساسی اندیشیده شود«.
پورابراهیمی افزود: »مدیر شرکت ملی 
گاز در این نشست تاکید داشت که آمادۀ 
همکاری بوده و بر این مبنا، توافق شد که 
عدد سه ونیم میلیون مترمکعب به عدد ۵ 
کرمان  استان  در  گاز  مترمکعب  میلیون 
افزایش پیدا کند و این یعنی با قطعی گاز 

واحد های تولیدی مواجه نخواهیم شد«. 

گروه جامعه: شهردار کرمان در نشست 
فراخوان  محتوای  دربارۀ  هم اندیشی 
»متاسفانه  گفت:  آزادی،  میدان  طراحی 
اتفاق و مداخلۀ ترافیکی در طراحی میدان 
آزادی در سال ۹۵، نه تنها مسالۀ ترافیک 
ترافیکی  معضلات  بر  بلکه  نکرده  حل  را 

اطراف آن افزوده است«.
»میدان  افزود:  شعرباف تبریزی  سعید 
مردمی  کاربری  موجود،  طرح  با  آزادی 
ندارد و تبدیل به نقطۀ اجبار شده است«.

در  آزادی  »زیرگذر  کرد:  اضافه  وی 
حداقل شرایط ممکن باید بلوار جمهوری 
از  به شریعتی متصل می کرد و بعضی  را 

تعریض ها در کنار آن اجرا می شد«.
»در  داد:  ادامه  شعرباف تبریزی 
حال حاضر از لحاظ شهرسازی و ترافیکی 
با یک موجود ناقص الخلقه  مواجه هستیم«.

نشست  این  در  وی  کرنا،  گزارش  به 
شورای  اعضای  از  برخی  حضور  با  که 
اعضای  و  شهردار  معاون  شهر،  اسلامی 
هیات علمی دانشگاه ها و کارشناسان خبرۀ 
شد،  برگزار  شهرسازی  و  معماری  حوزۀ 
طراحی  برای  فراخوان  اعلام  و  تنظیم  از 
روان سازی  هدف  با  آزادی  میدان  جدید 
وضعیت  بهسازی  ترافیکی،  وضعیت 
بصری و زنده کردن خاطرۀ جمعی مردم از 

مفهوم آزادی و مقاومت، از طریق تعامل با 
استادان دانشگاه و کارشناسان خبرۀ حوزۀ 

معماری و شهرسازی، خبر داد.
شهردار کرمان بر توجه به مفهوم میدان 
و  شهرسازی  »سابقۀ  گفت:  و  کرد  تاکید 
نقش ترافیکی میدان آزادی در شهر کرمان 

از اهمیت بسزایی برخوردار است«.
امکان  به دلیل  را  میدان ها  بعضی  وی 
پیاده مداری،  ظرفیت  و  مردمی  تجمع 
دارای نقش اجتماعی دانست و خاطرنشان 
شهر  در  خودرو  نقش  هرحال  »در   کرد: 
قابل حذف نیست و روزبه روز پررنگ تر هم 
می شود اما با اجرای مسیر شرقی غربی بلوار 
سپهبد شهید حاج قاسم سلیمانی به عنوان 
جمهوری اسلامی،  بلوار  موازی  مسیر 

ترافیک به خیابان بهمنیار و فضای میدان 
آزادی می آید«.

این  به  وضعیت  »این  شد:  یادآور  وی 
حضور  و  ترافیکی  فضای  که  معناست 
ماشین در این میدان رو به گسترش است 
بنابراین در طراحی آن، فضای زیرگذر نیز 

باید مدنظر قرار گیرد«.
شعرباف تبریزی با اشاره به اینکه میدان 
آزادی رقم خورده است،  با مفهوم  آزادی 
مفهوم  کرمان،  آزادی  »میدان  داد:  ادامه 
است.  داده  جای  خود  در  نیز  را  مقاومت 
آزادی،  مفهوم  با  همچنین  آزادی  میدان 
عجین  سبز  فضای  و  گشودگی  زیبایی، 

شده است«.
وی بیان کرد: »در اعلام فراخوان برای 
طراحی میدان آزادی تنها یک تک الِمِان 
که  است  این  هدف  بلکه  نیست،  منظور 
در  و  شود  طراحی  باز  باید  سیستم  کل 
طراحی کلی، مسیر عبور و مرور، جداره ها 

و ترافیک در نظر گرفته شود«.
رویدادهای  و  مردم  حضور  بر  وی 
تاکید  آزادی  میدان  طراحی  در  مردمی 
و  شهر  شورای  »تصمیم  افزود:  و  کرد 
شهرداری کرمان هر دو مبتنی بر اجرای 
یک پروژۀ عمیق در خور شهر و شهروندان 

کرمان است«.

شمال  پلیس راه  رئیس  جامعه:  گروه 
بالای  شمار  به  اشاره  با  کرمان  استان 
استان  سطح  در  موتورسواران  تصادفات 
سرعت  با  که  موتورسواری  »راکب  گفت: 
بالا و حرکات نمایشی تردد می کند قطعا 
کنترلی بر وسیلۀ نقلیه خود ندارد و باید 
هر لحظه منتظر وقوع یک حادثۀ دردناک 

و غیرقابل جبران باشد«.
این که  بیان  با  رضایی  علی  سرهنگ 
دلیل  مهم ترین  چراغ  نداشتن  و  سرعت 
افزود:  هستند،  موتورسواران  تصادفات 
و  گرفته  صورت  آماری  »تحلیل های 

حادثه دیده  موتورسواران  با  گفت وگو 
نشان  می دهد موتورسوارانی که با حرکات 
ناگهانی تردد  نمایشی و تغییر مسیرهای 
می کنند جان خود را به خطر می اندازند و 
در برخی موارد، زمانی که به موازات سایر 
خودروها حرکت می کنند و در نقطۀ کور 
قرار  نیمه سنگین  و  سنگین  خودروهای 
می گیرند، در معرض خطر جدی هستند«.

پایگاه خبری پلیس کرمان،  به گزارش 
وی در پایان با بیان این که تخلف سرعت 
در بحث تصادفات موتورسواران بسیار مهم 
و تاثیرگذار است به راکبین موتورسیکلت 

حوادث  از  جلوگیری  »برای  کرد:  توصیه 
کور  نقطۀ  در  گرفتن  قرار  از  رانندگی 
آنان  سر  پشت  همچنین  و  خودروها 
بزرگراه ها خودداری کرد و  به خصوص در 
حتما  شب ها با چراغ روشن تردد کنند«. 
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طی حکمی از سوی مدیرعامل؛ 
آتشی پور مدیر حوزه 

مدیرعامل و مدیر روابط 
عمومی توسعه آهن و فولاد 

گل گهر شد

مدیرعامل  سوی  از  حکمی  طی  جامعه:  گروه 
شرکت توسعه آهن و فولاد گل گهر، سیدعلی آتشی پور 
به عنوان مدیر حوزۀ مدیرعامل و مدیر روابط عمومی 

این شرکت منصوب شد.
به گزارش استقامت، آتشی پور که پیش تر به عنوان 
روابط  مدیریت  جانشین  و  رسانه  و  ارتباطات  رئیس 
فعالیت  گل گهر  شرکت  بین الملل  امور  و  عمومی 
فعال و  از چهره های  داشت، در حوزۀ روابط عمومی 

شناخته در استان کرمان است.  
پایگاه خبری فردای کرمان و هفته نامۀ استقامت 
برای  و  می گوید،  تبریک  را  شایسته  انتصاب  این 
و  موفقیت  عمومی  روابط  دانش آموختۀ  و  فعال  این 

سربلندی در مسئولیت جدید آرزومند است.  

طی مراسمی با حضور مسئولان؛
عملیات اجرایی ۴ طرح 

آبرسانی به شهرستان کرمان 
آغاز شد

فاضلاب  و  آب  شرکت  مدیرعامل  اقتصاد:  گروه 
استان کرمان با اشاره به آغاز عملیات اجرایی چهار طرح 
آبرسانی به شهرستان کرمان گفت: »پروژۀ اضطراری 
تامین آب شهر کرمان با اعتبار سه هزار و ۵۵۰ میلیارد 
پدافندی،  چاه  حلقه  تجهیز ۲۰  و  شامل حفر  ریال، 
اجرای ۱۵ کیلومتر خط برق رسانی، ۲۰  کیلومتر خط 
انتقال آب، احداث مخزن پنج هزار مترمکعبی سیدی، 
۲۰ کیلومتر خط انتقال رینگ اصلی شهر و خط انتقال 
محمد  می شود«.  آغاز  امروز  فرسنگی  سرآسیاب  از 
طرح  سه  اجرایی  عملیات  »همچنین  افزود:  عبدیان 
آبرسانی به گلزار شهدای کرمان با اعتبار ۱۸۰ میلیارد 
ریال، حفاری و تجهیز هشت حلقه چاه برای روستاها 
میلیارد  اعتبار ۵۰۰  با  کرمان  و شهرهای شهرستان 
ریال و توسعه و بازسازی شبکۀ توزیع آب در سطح 
شهرستان با اعتبار ۷۷۰ میلیارد ریال اجرا می شود«. 
به گزارش ایرنا کرمان، وی تاکید کرد: »با اجرای این 
طرح ها مشکل آب بخش زیادی از روستاها و مناطق 
حاشیۀ شهرستان کرمان تا سال آینده حل می شود«. 

معاون وزیر بهداشت خبر داد؛
شناسایی ۳ میلیون بیمار 

مشکوک به دیابت و 
فشارخون بالا

شناسایی  و  غربالگری  طرح  اجرای  جامعه:  گروه 
بیماران مبتلا به دیابت و فشارخون بالا در شبکه های 
تا  و  شده  آغاز  آبان   ۲۰ از  کشور  درمانی  بهداشتی 
اشاره  با  بهداشت  ادامه دارد. معاون وزیر  ۱۵ دی ماه 
به تازه ترین آمار پویش ملی سلامت از غربالگری ۱۲ 
میلیون نفر در این پویش خبر داد و گفت که تاکنون 
شناسایی  بالا  فشارخون  به  مشکوک  نفر  هزار   ۲۱۹
شده اند و ۲ میلیون و ۱۷۹ هزار نفر نیز به پیش فشار 
خون بالا مشکوک هستند. به گفتۀ حسین فرشیدی، 
مشکوک  نفر  هزار   ۱۴۶ نیز  دیابت  غربالگری  در 
دیابت  پیش  به  نفر مشکوک  هزار  و ۷۷۷  دیابت  به 
شناسایی شدند. به گزارش مهر، وی از مردم خواست 
پایگاه های  به  بالا  برای غربالگری دیابت و فشارخون 
سلامت و مراکز بهداشتی مراجعه کرده و یا در طرح 

پیامکی پویش ملی سلامت مشارکت کنند.
فرشیدی تاکید کرد که همۀ افراد ۱۸ سال و بالاتر 
هدف  گروه  سنی،  گروه های  همۀ  در  باردار  بانوان  و 

پویش ملی سلامت هستند. 

رئیس کل دادگستری استان 
مطرح کرد؛ 

مردم از کمبود بلیت هواپیما 
گلایه مند هستند

گروه جامعه: رئیس کل دادگستری استان کرمان 
با بیان این که خوشبختانه طی سال های اخیر صنعت 
اقشار مختلف  و  است  فراگیر شده  هوایی  حمل ونقل 
گفت:  می کنند،  استفاده  هوایی  سفرهای  از  مردم 
میزان  موجود  تقاضاهای  تناسب  به  دارد  »ضرورت 

پروازها و فروش بلیط ها افزایش یابد«.
حمیدی  ابراهیم  والمسلمین  حجت الاسلام 
اداره کل  مختلف  بخش های  از  بازدید  حاشیۀ  در 
به حق  از گلایه های  استان کرمان، یکی  فرودگاه های 
و  کرد  بیان  هواپیما  بلیت  میزان  کمبود  را  مردمی 
استان  فرودگاه های  مدیرکل  از  تشکر  »ضمن  افزود: 
که تلاش زیادی درخصوص افزایش پروازهای استان 
درخصوص  مربوطه  مسئولان  دارد  ضرورت  دارند، 
افزایش پروازها و به تبع آن افزایش صندلی در ناوگان 
هوایی استان کرمان تدابیر لازم را اتخاذ نمایند و پای 
شرکت های مختلف هواپیمایی را به کرمان باز کنند و 
با شرکت های هواپیمایی مختلف قرارداد بسته شود«.

دادگستری  اداره کل  عمومی  روابط  گزارش  به 
استان کرمان، وی در ادامه با اشاره به اینکه صنعت 
حمل ونقل هوایی و هوانوردی نقش بسزایی در توسعۀ 
»هرچه   کرد:  خاطرنشان  دارد،  کشوری  و  جامعه  هر 
صنعت حمل ونقل هوایی پویاتر و فعال تر باشد شاهد 
آن  در  بیشتری  اجتماعی  و  فرهنگی  اقتصادی،  رشد 
جوامع هستیم و امروزه اکثر کشورهای دنیا بیشترین 

بهره را از این صنعت می برند«.
عنوان  به  کرمان  »استان  شد:  یادآور  حمیدی   
 ۵ بودن  دارا  با  کشور  هوانوردی  پهنۀ  بزرگترین 
حمل ونقل  صنعت  در  بسزایی  تاثیر  و  نقش  فرودگاه 

هوایی کشور دارد«.
گفت:  خود  سخنان  از  دیگری  بخش  در  وی 
حفظ  راستای  در  کرمان  استان  قضایی  »دستگاه 
حقوق عامه از صنعت حمل ونقل هوایی استان کرمان 

حمایت حقوقی و قضایی می کند«.
و  توطئه ها  همۀ  »علیرغم  کرد:  اظهار  حمیدی 
تلاش های دشمنان در ناامن سازی کشور، با هوشیاری 
چند  طی  خوشبختانه  امنیتی  و  اطلاعاتی  نهادهای 
در  ناامنی  رخداد  کوچکترین  شاهد  گذشته  سال 
و  نبوده ایم  کرمان  استان  و  هواپیمایی کشور  صنعت 

هیچ مورد هواپیماربایی نداشته  ایم«.

فرماندار رفسنجان:
مشکل تعهد ارزی صادرات 

پسته همچنان پابرجاست
این که  بیان  با  رفسنجان  فرماندار  اقتصاد:  گروه 
بودیم،  مواجه  پسته  در حوزۀ صادرات  معضل  با سه 
گفت: »بحث QR کد توسط وزارت جهاد کشاورزی 
با  نیز  پسته  اجباری  استاندارد  افتاد،  تعویق  به 
پیگیری های استاندار حل شد اما همچنان با مشکل 

تعهد ارزی مواجه هستیم«.
اقتصادی  فعالان  نشست  در  رضایی  حسین 
این که  بیان  با  ادامه  در  کرمان  استاندار  با  رفسنجان 
پسته رفسنجان از گمرکات دیگر صادر می شود، افزود: 
صادر  آبان  و  مهر  در  که  پسته ای  تن  هزار   ۲۷ »از 
شده نزدیک به ۶۳۰۰ تن از تولیدات رفسنجان بوده 
اخیر  ماه  دو  در  رفسنجان  پسته  و حدود ۱۰ درصد 

صادر شده است«.
نشست  این  در  وی  کرمان،  ایسنا  گزارش  به 
در  صنعتی  واحد   ۲۵۲« کرد:  اظهار  همچنین 
آن  واحد   ۲۱۲ که  دارد  وجود  رفسنجان  شهرستان 
فعال است و ۱۵ تا ۲۰ هزار اشتغال در این واحدهای 

صنعتی وجود دارد«.
موضوع  بر  علاوه  »رفسنجان  افزود:  رضایی 
در  صنعت  سوم  تا  اول  رتبه های  پسته،  و  کشاورزی 
و  دارد  فعالی  و  پویا  صنعت های  و  داشته  را  استان 
پایداری صنعت در شهرستان بالاست«. وی بیان کرد: 
»پدر صنعت رفسنجان، مجتمع مس سرچشمه است 
که با تولید ۲۰۰ هزار تن کاتد، یک میلیارد و ۶۰۰ 

میلیون دلار ارزآوری برای کشور دارد«.
در  معدن   ۸۵« شد:  یادآور  رفسنجان  فرماندار 
فعال  معدن   ۸۰ تعداد  این  از  که  داریم  شهرستان 

هستند«. 

خبر خبر

ابراز نگرانی از قطعی گاز و برق واحدهای تولیدی کرمان
در جلسۀ کمیسیون اقتصادی مجلس مطرح شد؛

شهردار کرمان مطرح کرد؛ 

زیرگذر آزادی بر معضلات ترافیکی افزوده است

رئیس پلیس  راه کرمان مطرح کرد؛
حرکات نمایشی موتورسواران حادثه آفرین است  


